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Abstract (en)
The unit (300) has a recess (301) for alternative retaining of punching- and/or embossing tools of reduced and minimized formats (WF2, WF3) in a
tool receiver (31) of a punching- and/or embossing station. Telescopic clamping elements (310) hold the tools. Another recess (302) retains a plate
(303) equipped with force transmission elements (304) i.e. punching knives. The latter recess has a locking element (305) for holding the plate. The
clamping elements comprise a bolt (317) for transmission of clamping force.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Adaptereinheit (300) mit einer ersten Ausnehmung (301) zur alternativen Aufnahme von Stanz- und/oder
Prägewerkzeugen (30) unterschiedlichen Formats (WF2, WF3) in einem Schließrahmen (31) einer Stanz- und/oder Prägestation (2), mit einer
Mehrzahl von teleskopierbaren Klemmelementen (310) zum Halten des Stanz-und/oder Prägewerkzeugs (30).Die Adaptereinheit (300) weist
mindestens eine weitere Ausnehmung (302) auf zur Aufnahme von einer mit Kraftübertragungselementen (304) bestückten Platte (303), wodurch
eine gleichmäßigere Kraftverteilung über die Fläche des Tiegels (10) erreicht wird.
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